
From: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht  
Sent: Monday, July 27, 2020 1:52 PM 
To: 'rob roos'  
Subject: RE: besluitvorming RES 
  
Dag Rob, 
  
Je stelt deze vraag als technische vraag. Wil je dat ik deze ook in het systeem inboek of hoeft dat in dit geval niet?  
Ik beantwoord de vraag in ieder geval al wel, als je wilt dat ik deze ook inboek, zal ik dat alsnog doen.  
  
In mijn vorige gemeente waren we gewend de gehele (besluitvormings)procedure goed met elkaar af te stemmen, 
zowel met de griffiers als met de ambtelijke contactpersoon en wethouder. Als griffiers overlegden we hiervoor met de 
CleanTech-regio. Het samenwerkingsverband dat voor en met de gezamenlijke gemeenten de RES maakte. Er vond 
door de griffiers (toen nog) geen afstemming plaats met de Statengriffier en de bestuursadviseur van het Waterschap.  
  
Ik ben nog niet in de gelegenheid geweest om een griffiersoverleg in deze regio bij te wonen. Uit wat oude 
mailwisseling die ik van Marijke doorgestuurd heb gekregen blijkt wel dat normaliter ook enige afstemming plaatsvindt.  
De concept RES is inmiddels door meerdere raden van de U-16 vastgesteld. Voor 1 oktober moet de RES worden 
ingediend. Voor onze raad staat deze op de planning voor de commissie van 8 september en de raad van 29 
september. Hierover heeft in het presidium ook meermalen afstemming plaatsgevonden. In de aanloop naar deze 
vergaderingen toe zie ik op dit moment geen ruimte en noodzaak voor nadere regionale afstemming. Er is een nieuwe 
contactambtenaar voor dit dossier Eline van Wel. Met haar is al wel contact geweest en zij heeft destijds ook de 
memo voor het presidium gemaakt.  
  
Waar ik vooralsnog geen zicht op heb, is hoe het traject richting de besluitvorming van de RES 1.0 beoogd wordt. Ik 
wacht hiervoor eerst de stukken voor de commissie af, om me daar in te verdiepen. Daarnaast is er een 
themabijeenkomst gepland voor de omgevingswet, RES en REP op 8 oktober. Hierover vindt ook aan de voorkant 
afstemming plaats met de contactambtenaren. Ik verwacht dat de RES ook zeker geagendeerd gaat worden voor het 
eerstvolgend griffiersoverleg na het zomerreces. Als dat niet door de dagvoorzitter wordt voorgesteld zal ik het 
onderwerp zelf laten agenderen. De RES is een belangrijk onderwerp. Door de aanvankelijke druk op het dossier en 
vervolgens Covid-19, zijn er (landelijk) weinig mogelijkheden geweest voor participatie. De verwachting is gewekt dat 
op basis van de concept RES in de aanloop naar de RES 1.0 daar meer tijd en mogelijkheden voor zouden moeten 
zijn. Ik ben benieuwd hoe het college hier invulling aan wil geven en wat de gedachten van de raad hierover zijn. 
Daarnaast is het noodzakelijk om in de regio de besluitvorming af te stemmen omdat uiteindelijk per 1 juli 2021 de 
RES 1.0 opgeleverd dient te worden door de regio. Ik wil daarbij zeker de vraag meenemen hoe de afstemming met 
de Staten en het Waterschap plaatsvindt, of dit meerwaarde kan hebben binnen onze Provincie en zo ja, of en hoe we 
daar dan invulling aan zouden kunnen geven. Ik ben hier nog onvoldoende bij betrokken geweest om daar nu reeds 
een mening over te hebben en weet ook niet wat daarover al aan de orde is geweest.  
  
Is dit voor dit moment voldoende antwoord op jouw vraag?  
  
Met vriendelijke groet, 
  
Bianca Espeldoorn-Bloemendal  
Griffier 
  

 
  

  Bianca.Espeldoorn@stichtsevecht.nl 
T 0346 25 45 35 M 06 58 07 62 20 Twitter: @BEspeldoorn 
Endelhovenlaan 1, 3601 GR  Maarssen 
Postbus 1212, 3600 BE  Maarssen 

Nu abonneren op onze nieuwsbrief  
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Van: rob roos <nicolroos@planet.nl>  
Verzonden: zondag 26 juli 2020 17:11 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
Onderwerp: besluitvorming RES 
  
Dag griffie, 
Graag het antwoord op onderstaande technische vraag. 
Alvast dank 
  
  
De vraag luidt: 
Een brochure van “democratie in actie” bevat een aanbeveling om binnen de RES-regio met de griffiers van 
de gemeenteraden, de statengriffier en de bestuursadviseur van het waterschap te overleggen hoe de 
besluitvorming vorm kan krijgen en hoe volksvertegenwoordigers goed kunnen worden betrokken. 
Is de griffie bereidt deze aanbeveling te volgen, dan wel leven er hieromtrent gedachte over en zo ja op 
welke wijze kan de besluitvorming RES dan daadwerkelijk vorm krijgen tussen de genoemde organen? 
  
Met groet 
rob roos 
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